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Skickar här synpunkter ang. Torekovs framtid. 

Vi anser att den gamla översiktsplanen (den som i teorin fortfarande gäller) är bra, och inte ska 
förändras! Det är inte rimligt med stora områden landsbygd "mitt i byn". Denna mark kommer att 
behövas för bebyggelse och grönområden. Vi tror på en tillväxt för Torekov, med sitt unika läge och 
natur, även om Kommunen idag prioriterar andra (stationsnära) samhällen på Bjärehalvön. 

Vi anser även att man inte ska få parkera på hamnplanen på sommaren pga. att det upplevs som stökigt 
och stör den lugna atmosfären i hamnen. 
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